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Dato:    Tirsdag 19. mars 2024 
Klokken:   19:00 
Sted:    Klubbhuset 
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4.2 Årsberetning utleie, bane og anlegg 
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1. Godkjenne de stemmeberettigete 
 

2. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden 
 

3. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å 
underskrive protokollen 
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4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle 
gruppeårsmeldinger 
 

4.1 Styrets beretning for 2023 inkl. økonomi 
 
Styret har i 2023 gjennomført 8 styremøter. 
 
Følgende har inngått i styret: 

 Leder:   Christian Bråthe 
 Nestleder/Kasserer: Ane Røste 
 Sekretær:  Victoria Kværner Eriksen 
 Medlem:  Lars Ole Molteberg (Bane og anleggsleder) 
 Medlem:  Jens Mikkel Ørseng (Sportslig leder) 
 Medlem:  Alexander Lislerud (Nestleder Sport) 
 Medlem  Sten Rudi Engen Karlsen (Turneringsleder) 
 Medlem:  Viggo Amundsen (leder foreldrelaget) 
 Rep. Olavs Menn: Paal Lislerud  
 Ungdomsrep.:  Martin Andre Aamodt 

   
 
Generelt 
 
Styret har fungert godt, og møtene har vært saklige. Det har fra forrige årsmøte vært arrangert 5 
styremøter i 2023 og 2 styremøter i 2024. Alle styremøtene har vært holdt på klubbhuset. 
 
Som tidligere år, ønsker styret at flere personer blir aktive i administrasjonsarbeid i klubben. Igjen er 
ønsket at vi i løpet av det kommende får på plass flere mennesker i underkomiteer til styret. I fjor var det 
et mål om å få på plass en ny materialforvalter. Det har vi dessverre ikke klart og styreleder er 
fungerende materialforvalter. 
 
Styret har overordnet ansvar for klubbens økonomi og har ivaretatt denne oppgaven som en 
hovedoppgave.  
 
Håndbok og beredskapsplan er tilgjengelig på www.skjebergsport.no. 
 
Økonomi 
 
Klubbens økonomi er god. Vi har mange gode og trofaste sponsorer, gode inntekter som følge av 
salgsdugnader (loddsalg og kaker), utleie og Sporten Cup. Vi har også valgt å betale ned ekstra på lån i 
2023. Se ellers regnskap, balanse og budsjett. Kommentarer til regnskapet vil bli lagt frem på årsmøtet 
og vedlagt protokollen. 
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Medlemstall 
 
Klubben har i løpet av 2023 startet opp 1 nytt lag, G/J 2018 (ikke med i rapporten under). Vi har ikke 
mistet noen lag ila 2023. Det er en del medlemmer som ikke er tilordnet undergruppe fotball eller Am. 
Fotball. Det forklarer avviket mellom total klubb og summen av undergrupper. 
 
Medlemsstatistikk Skjeberg Sportsklubb 
 

  Jenter     Gutter      

År Status 0-5 6-12 13-19 20-25 26- 
Totalt 
jenter 0-5 6-12 13-19 20-25 26- 

Totalt 
gutter Sum 

2015 Medl 0 25 29 4 25 83 0 60 84 6 41 191 274 

  Utøver 0 25 29 4 22 80 0 60 84 6 32 182 262 

2016 Medl 0 24 33 3 20 80 0 60 72 13 53 198 278 

  Utøver 0 24 32 3 19 78 0 60 72 13 38 183 261 

2017 Medl 0 27 32 7 20 86 2 52 78 7 43 182 268 

  Utøver 0 27 31 7 17 82 2 52 78 7 39 178 260 

2018 Medl 0 35 28 9 24 96 0 51 87 27 100 265 361 

  Utøver 0 35 28 9 16 88 0 51 87 9 41 188 276 

2019 Tot klubb 1 33 31 4 27 96 4 56 70 28 92 250 346 

  Fotball 0 13 24 2 14 53 0 36 38 7 30 111 164 

  Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 0 0 9 31 40 40 

2020 Tot klubb 0 30 30 5 30 95 0 58 72 30 95 255 350 

  Fotball 0 18 21 4 14 57 0 49 36 14 28 127 184 

  Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 0 0 7 31 38 38 

2021 Tot klubb 1 30 15 2 22 70 12 65 41 19 67 204 274 

 Fotball 1 29 13 1 15 59 12 60 32 15 41 160 219 

 Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 0 1 2 19 22 22 

2022 Tot klubb 0 45 15 5 20 85 0 88 19 14 53 174 259 

 Fotball 0 40 11 2 13 66 0 74 8 12 38 132 198 

 Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 1 3 2 22 28 28 

2023 Tot klubb 6 59 16 7 22 106 4 97 6(19) 17(28) 36(61) 160(211) 266(315) 

 Fotball 2 46 14 4 15 81 4 80 5 14 27 130 211 

 Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 2 13 11 25 51 51 

 
Note: Avvik mellom fotball + amerikansk fotball og total klubb kan skyldes at det er medlemmer registrert i 
NIF/Spond som ikke er aktive i gren. Lagledere, foreldrekontakter, støttemedlemmer, trenere etc. 
 
For styret 2023 
Christian A. Bråthe 

 



 
 

Årsmøte for 2024
19. mars 2024 

 

 

 Side - 6  

4.2 Årsberetning utleie, bane og anlegg 
 

4.2.1 Utleie klubbhus 
 
I perioden 01.01.2023 til 31.12.2023 har klubbhusets 1. etasje vært utleid 28 ganger og  
2. etasje har vært utleid 18 ganger. 
 
Arrangementer har vært varierte. Det har vært konfirmasjoner, dåp, årsmøter og ulike jubileumsfester, 
samt fra Sarpsborg kommune og Samtak AS. Det er utleid både i helger, kveldstid ukedager og dagtid 
ukedager. I tillegg har Sportens lag brukt lokalene til avslutninger, samlinger og foreldremøter. 
 
Det har vært lite skade på lokalene. Det er lagt inn ønske om nye stoler. 
 
Vasken av lokalene blir utført av Mathea Strand Iversen. 
Avtalen er at lokalene vaskes etter at det har vært utleid, og at det sjekkes før hver utleie, ellers avtales 
det ved behov. Jobben blir gjennomført på en meget bra måte. 
 
2. etasje er også mye brukt av klubbens medlemmer. Her kan det leies til møter, bursdager, overnattinger 
og ulike arrangementer som ikke krever et stort kjøkken. Arrangement som planlegges i 2. etasje må ta 
høyde for dette. 
 
Ved lørdagskamper – hvor også lokalene er utleid, må kioskvaktene se over (de som står i kiosken) 
toalettene/ og gulv før de forlater lokalene. 
 
Ansvarlige for utleien i 2023 har vært Lars Erling Mathisen og Monica Engen Karlsen.  
 

4.2.2 Bane og anlegg 
 
Vi har ikke hatt noen større anleggsendringer i 2023. A-laget har malt muren på klubbhuset, det har blir 
utført høstdugnad og ellers har Jarle Nilsen, Gjermund Bredholt og Lars Ole Molteberg utført generelt 
vedlikehold på tirsdager. Tribunene ble montert før seriestart og har vært i bruk hele året. Vi solgte en del 
seter og fikk inn noe på frivillig billettsalg som gjorde at innkjøpet av tribunene ikke har blitt veldig dyrt. 

Det har vært noe trøbbel med flomlyset på 9’er banen, det kommer fukt i lampene så de slår ut på jordfeil. 
Skjeberg Elektro har tatt denne jobben og lysene virker nå, 1 lampe er koplet ut i påvente av reklamasjon 
mot produsent. Skjeberg Elektro har også forbedret og flyttet lysbrytere til banelys, så begge disse står nå 
i ballbua i garasjen. 

Skjeberg Cykle klubb har avsluttet sitt leieforhold i garasjen, så 2 etg. her står nå tom. Denne kunne f.eks 
turnering hatt til sitt lager.  

Det leies ut parkeringsplasser til de som bruker det gamle Borglihuset til Barneverninstitusjon, det betaler 
10 000 kr pr år for dette, for 3 plasser. Vi har betydelig inntekt av baneutleie, i 2023 har banen vært leid ut 
til Sarpsborg08, Navestad, Borgen og Tveter. Totale leieinntekter er nå rundt 110 000 kr pr år. Skjeberg 
Folkeghøgskole leier også banen. I løpet av våren vil vi også få inn spillemidlene for lysanlegget på 11’er 
banen, det er søkt om 166 000 kr her. 

Bane og Anleggsleder 
Lars Ole Molteberg 
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4.3 Foreldregruppas årsberetning 
 
Alle klubbens barne- og ungdomslag er representert med en foreldrekontakt inn i foreldrelaget. 

Foreldrelaget har gjennom perioden som har gått siden forrige årsmøte deltatt på klubbens interne 
dugnader;  

Høstdugnad på anlegget, bemannet kiosken gjennom sesongen, og gjennomført ukentlig rengjøring av 
garderober og toaletter. Foreldrelaget bidro også under gjennomføringen av Sporten-Cup 15. april 2023. 

Vi har stilt med vakter, ballhentere og maskoter under to av Sarpsborg 08s hjemmekamper i 2023 
sesongen. 

Pizzalodd-dugnaden ble avholdt 22. mai med et overskudd på 39 620,-.  

Høstdugnaden med salg av kakebokser ble gjennomført siste halvdel av oktober med et overskudd i 
overkant av 64 700,-. For sesongen 2024 planlegges pizzalotteri omtrent på samme tid som i 2023, mens 
kakelotteriet vil bli gjennomført i uke 39 – 41. 

Foreldrelaget har gjennomført et fellesmøter siden årsmøtet i 2023, februar 2024.   

Dagens leder har ytret motivasjon, og er gitt tillit i foreldrelaget til å fortsette som leder av foreldrelaget inn 
i kommende periode. 

Viggo Amundsen 
Leder foreldrelaget 

4.4 Årsberetning marked 
 
I 2023 har det blitt solgt reklame for 300.000 kr fordelt på drakter og skilter. 
 
Med høye kostnader og prisvekst i samfunnet merker jeg det er trått å få inn de bedriftene som ikke ha en 
relasjon til klubben. 
 
Det har vært etablert flere bedrifter i Skjeberg de siste årene. De som har blitt kontaktet er positive, men 
vil vente til bedre tider. 
 
Ole J 

 

4.5 Seniorlagene 

 
4.5.1 SR Herrer 
 
Vi startet sesongen rett etter serieslutt 2022.  Martin Aamodt har fungert som trener denne sesongen. 
Emil Pettersen har også i år gjort en god jobb som spillende hjelpetrener. 

Første treningskamp ble spilt allerede 24 oktober mot Folkehøgskolen. Denne vant vi. Vi deltok også i 
Romjulscupen i Østfoldhallen der vi møtte Berg, Råde og Selbak. Dette ble litt tøff motstand for vårt unge 
lag, så vi tapte disse kampene. Vi holdt treningene i gang gjennom januar, før vi hadde ny treningskamp 
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mot Ås 2 9 februar (6 div), her ble det en sterk 2-1 seier. Vi spilte også treningskamper mot Søndre 
Høland og Veum BK i februar, vi vant begge. 27 februar spilte vi mot Hafslund borte, her ble det et 
knepent tap. 

Første seriekamp ble spilt borte mot Berg 2 11 april. Det var 2 lag som trakk seg fra vår avdeling, så vi 
spilte totalt 16 seriekamper. Det endte med 9 seiere, 2 uavgjort og 5 tap. Målforskjell 44-32. Dette holdt til 
en 4 plass, noe under målet vårt.  

Etter serieslutt har vi spilt treningskamp mot Folkehøgskolen. 

Vi har en fin gruppe spillere, og har i løpet av sesongen brukt 34 spillere i seriekamper. Alle som kommer 
på trening, får spilletid. En del av spillerne er studenter og ikke tilgjengelig mer enn i ferier. Vi har i løpet 
av året fått noen nye spillere fra Navestad som trakk sitt lag i 6 div på sommeren. Det har også kommet 
flere andre nye spillere så vi har en ganske god og stabil gruppe. Selv med flere ute med skader har det 
ikke vært noe problem å stille lag på årets kamper. Av dagens aktive spillere er det 5 spillere som har 
over 50 kamper. Så vi har fortsatt et ungt lag. Det er stort sett 15 eller flere spillere på trening hver gang, 
noe lavere midtvinters ved dårlig vær. 

Det har blitt arrangert både lagfest og julebord, med bra deltagelse. Det har også blitt utdelt utmerkelser 
til spillere som har utmerket seg i løpet av sesongen. Det har blitt ført statistikk på alle seriekamper. 

Laget reiser på bot tur i vinterferien 2024, den går til Danmark i år. ꩠꨶꩢꩣꩤꩡ 

Lagleder 
Lars Ole Molteberg 
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4.5.2 SR Damer 
  
Etter en meget bra sesong i 2022 så skulle vi prøve og opprettholde nivået i 2023. Men mistet sentrale 
spillere, men fikk også noen nye. Men vi ble for ustabile og dermed en noe skuffende sesong. Vi ender på 
9 plass av 13 lag med 4 –1 -7   29-40  12 poeng(fratatt 1 p pga ulovlig spiller)Vi startet treningene 3 
januar med 6 spillere og var ikke over 8 på trening. Fikk til en treningskamp midt i februar og hadde 5 til i 
mars og 1 like før seriestart, resultatet av disse var 4 seire og 3 tap. Heldigvis så kom det stadig flere nye 
og brått var vi 12-13 på trening og som ble en flott gruppe. Sesongen var veldig ustabil med gode kamper 
mot de beste og meget svake mot de dårligste. Vi har 22 stk jenter som har bidratt i år og det er jo bra, så 
da finnes det håp, selv om det er vanskelig få alle på samme trening. Sosialt så kan vi bli mye bedre på å 
gjøre ting sammen, men en vellykket avslutning/julebord gjorde susen hvor Ragnhild Persdatter Hafnor 
fikk pris som toppscorer og Julie Skeie Trondsen årets spiller. Tusen takk til spillerne for innsatsen i år og 
ikke minst takk til alle hyggelige trenere og ledere og folk rundt lagene i skjeberg sport, styret og stell og 
noen bare over en mobil men alltid behjelpelig uansett hva det er, SÅ TAKK TIL DERE OGSÅ FOR 
INNSATSEN DERES. 
  

4.6 Aldersbestemte lag 
 
4.6.1 G/J 2018 
 
G/J2018 startet opp rett etter sommerferien 2023. De startet med å trene sammen med G/J2017 ute og 
gikk senere inn i gymsalen på Hornnes. De har hatt en trening i uka, men foreløpig ikke deltatt på cuper 
eller kamper. De er per 31.12 11 barn på laget. 

De som har vært med rundt laget i 2023: 
Frode Rotåshagen, Benedikte Prangerød Bråthe og Hannah Løkkebakken 
 

4.6.2 G/J 2017 
 

Innledning 

Vi er per i dag 15 aktive spillere. Gjennomsnitt på 11 spillere per trening.  
Vi startet innetrening i gymsalen på Hornnes 6.nov. Da endret vi treningsdag fra onsdag til mandag. Vi 
blir inne i hvert fall ut februar og evt mars. 
 
Anette, Hannah og Benedikte har gjennomført Grasrottrenerkurs del 1 i høst, og skal ta del 2 nå i februar. 

Seriespill 

"På med drakta» 2023 sesongen. Blir også med på denne i 2024. 

Cuper 

Sporten Cup 15.april. Kiwi-Bama Torp Cup 22. okt 

Hospitering 

Nei  

Sosialt 
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Trening + kveldsmat 22. juni. Nisseluetrening med kakao og pepperkaker. Foreldremøte Mars 2023. 

Neste sesong 

Vår serie blir “på med drakta”. Vi håper på å få vært med på 1-2 Cuper utendørs og 1-2 FutsalCuper i 
løpet av kommende sesong. Vi følger skolens ferier når det gjelder treningsfri. Håper på å få gjennomført 
2 foreldremøter. 

Hvem har vært med rundt laget denne sesongen 

Foreldrekontakter: Eivind Eriksen og Kjersti Galaas 
Hovedtrener og lagleder: Anette Ødegård-Nilsen 
Hjelpetrenere: Ole-Jørgen Ødegård-Nilsen 
Benedikte Prangerød Bråthe og Hannah Løkkebakken kom inn som assistenttrenere høsten 2023. 
Foreldre har hjulpet til ved behov. 

Hva er bra, hva kan forbedres 
 
Tilbakemelding fra foreldrekontaktene: “God informasjon og overkommelige oppgaver både for oss som 
foreldrekontakter og foreldre. Passe mengde dugnadstimer.” Anette disponerer lagkonto. Positivt at vi fikk 
mulighet til ta trenerkurs. 

Savner sosiale arrangement hvor vi som er lagledere, trenere og andre voksne kan bli kjent og være 
sammen slik at vi kan bygge en “Vi er ett lag”-relasjon. Nå føler jeg vi sitter på hver våre tuer og finner 
opp kruttet litt selv. 
 
Skrevet av Anette Ødegård-Nilsen 
 

4.6.3 G 2016 
 
Innledning  

G2016 
 
Cuper  

Laget har vært med på 2x3 minifestivaler i tillegg til en innendørscup januar 2024 
 
Hospitering  

Ingen hospitering 
 
Sosialt 

Vi har hatt sommeravslutning med bowling og en friere trening før jul med avslutning. 
 
Neste sesong  

Det er knyttet spenning til overgang til femmer-fotball, og laget stiller med 3 lag i neste sesong. I tillegg 
går vi over til to treninger i uken. 
 
Hvem har vært med rundt laget denne sesongen  
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Rune Kristiansen(hovedtrener), Jostein Berger Olsen og Roger Holen var trenere frem til høsten 2023. 
Deretter har Rune sluttet og Jostein Berger Olsen overtatt hovedansvar. Etter byttet har også Martin 
Nylænde og Stig Kjærnsbekk kommet inn som trenere i tillegg til Roger Holen. 

Foreldrekontakter ved utgangen av 2023 er Karianne Holm og Anette Sæther 

i tillegg har diverse foreldre bistått som rundingsbøyer på trening. 
 
Hva er bra, hva kan forbedres  

Det er en veldig god stamme i laget med totalt 24 barn hvor minimum 20 kommer på hver trening. 
Gruppedeling i tre grupper fungerer svært bra.  

Det er knyttet spenning til overgang til femmer-fotball, men vi har begynt å øve på momenter. 

 
Skrevet av Jostein B. Olsen 
 

4.6.4 J 2015/2016 
 
Innledning 
 
Laget har bestått av 12 spillere i begynnelsen av året og økt til 18 spillere, i sesongen 2023.  

Seriespill 

Det er kun jentene 2015 som har spilt i serien denne sesongen. 

Cuper 

Laget har deltatt på Sporten Cup på våren. Jentene 2016 har deltatt på 7 minifestivaler da jentene 2015 
har spilt seriespill. Hele laget var også med på en innendørs cup i Sarpsborghallen i november. 

Hospitering  

Vi har vært så heldige å fått 4 fotballjenter på 14-15 år til å hjelpe til å trene jentene. Dette har vært stor 
suksess og håper de vil være med videre nå i neste sesong. 

Sosialt 

Vi hadde en liten markering før sommeren med en sommeravslutning hvor vi inviterte foreldre til å delta i 
fotballkamp med jentene. Det ble også en juleavslutning hvor de trente i nisselue og fikk servert itt julekos 
etter trening. Jentene 2015 deltok også på barnefotballavslutningen. 

Neste sesong  

Jentene 2016 skal nå begynne å spille seriekamper de og. Vi har meldt på 2 lag til serien og har valgt å 
blande 2015 og 2016 spillerne. 

Hvem har vært med rundt laget denne sesongen  

Sondre Skullestad-Janik har vært trener med hjelp av Ole-Martin Trønnes. Andrea Skullestad-Janik har 
vært foreldrekontakt og Tanya Aasvangen er lagleder. (Veldig mye hjelp av Ane Røste også!) I tillegg til 4 
ungjenter som har vært med på slutten av sesongen. 
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Hva er bra, hva kan forbedres  

Vi har hatt to foreldremøter, og har en fin foreldregruppe. Håper på litt mer deltakelse fra flere foreldre og 
litt bedre samarbeid/kommunikasjon mellom trenere, lagleder og foreldrekontakt. Vi er veldig mange 
jenter på laget og det er gøy å se hvor engasjerte både de og foreldrene er. 

4.6.5 G 2015 
 

Innledning 
Laget består av 14 spillere alle gutter født i 2015. De kommer fra både Hornnes, Ullerøy og Sandbakken 
skolekrets.  Vi har startet med 2 treninger pr uke, men bare hatt en trening i sesongen når kampene 
spilles 

Seriespill 
Det har vært vår første sesong med 5er. Vi har stilt med et lag i serien, og etter sommeren var vi såpass 
mange gutter at vi delte opp slik at ikke hele laget stilte på hver kamp. 

Cuper 
I tillegg til SportenCup så har vi deltatt på Kanal-cup i Horten i juni, samt IPOA i Råde i september. I 
slutten av november var vi med på kretsens futsal-turnering innendørs i Sarpsborghallen. 

Hospitering 
På vårparten 2023 hadde vi noen 2016 spillere som deltok på noen av våre treninger. Det har ikke vært 
aktuelt å trene med 2014-laget. Men ser på mulighet for noen treningskamper fremover. 

Sosialt 
Vi har hatt grøtavslutning til jul, sommeravslutning med pizza sammen med jentelaget, is på varme dager, 
og foreldrekamper. Foreldrene har også hatt en vellykket foreldrefest i 2.etasje på sporten. 

Neste sesong 
Vi stiller med to lag i sesongen 2024 og tenker å delta på minst to cuper med inntil 2 timers reisevei. 

Hvem har vært med rundt laget denne sesongen 
Hovedtrener har vært Joakim Kristiansen, lagleder Ane Røste, foreldrekontakt Silje Therese Lesteberg. 
Hjelper har vært Gjermund Haugenestet, Eirik Fauske, Simon Sletthaug og Alexander Lislerud. 
 
Hva er bra, hva kan forbedres  
Har en fin spillergruppe, og forsetter å ha fokus på oppførsel på treninger. Vi ønsker at barna kommer for 
å trene fotball, og at det blir snakket om hvordan man skal oppføre seg på treningene før de reiser 
hjemmefra. Trenger gjerne flere foreldre som stiller og tar ansvar i trenergruppa. 

4.6.6 G2014 (IKKE LEVERT) 
 
Ikke levert 

4.6.7 J2012/2013 
 
Innledning 
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Tommie Østbye har vært hovedtrener gjennom hele sesongen. Tina Marita Østbye har vært hjelpetrener 
gjennom hele sesongen. Christian Engebretsen har fortsatt som foreldrekontakt på laget. Nåværende 
lagleder er Marie Lundestad.  
 
Seriespill 

Deltatt i ordinær serie og spilt 14 seriekamper. I tillegg til 4 treningskamper 

Cuper: 

14.01.24 Futsal jentecup    Mossehallen 
18.11.23 På med drakta – Futsal   Sarpsborghallen 
04.11.23 Treningsturnering 9-er   Berg IL 
18.06.23 Kiwi Tunecup    Grålum 
06.05.23 Sparebank1-Cup   Halden 
15.04.23 Sporten Cup    Skjeberg Sport 
28.02.23  CUP Tveter / XLBygg VinterCUP Skjeberghallen 
21.01.23 Miniturnering Berg   Halden 

Hospitering og andre utviklingsarrangement 

01.11.23 Spillermøte vdr Offside   Skjeberg Sport 
23.09.23 Maskotter/balljenter Damelaget  Sarpsborg 08 

Økonomi 

N/A 
 
Sosialt 

13.12.23 Juleavslutning på Sporten 
21.06.23 Sommeravslutning på Sporten 
31.03.23 Discokveld på Sporten 
15.02.23 Kveldsmat på Sporten 
 
Neste sesong 

Bil kjent med 9’er fotball og få dratt på cup i utlandet 

Hvem har vært med rundt laget dette året: 

Tommie Østbye og Tina M. Østbye – Hovedtrenere 
Alexander Lislerud - hjelpetrener 
Christian Engebretsen- foreldrekontakt 
Marie Lundestad – lagleder 
 

Hva er bra, hva kan forbedres 

Har en stabil gruppe på 15 jenter, hvor alle er svært treningsvillige. 
Gjort det bra i både serie og cup til tross for at halve laget er 2013 jenter  
 

4.6.8 G2012/2013 
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Innledning 
Laget startet sesongen med ca. 15 spillere, og fikk 7 nye spillere vår/sommer 2023. Er nå totalt 22 gutter. 
Det har vært godt oppmøte på mange treninger. Laget har hatt tre treninger i uken, ute gjennom hele 
sesongen. 
 
Seriespill 
Laget har stilt i 7’er-serie med to lag denne sesongen. De har hatt noen treningskamper før og etter 
seriespill. 
 
Cuper 
Laget har deltatt på en cup og det er Sporten Cup, april 2023 
 
Hospitering 
Ingen spillere har hospitert på andre lag. 
 
Sosialt 
Laget hadde avslutning på Skjeberg sport 18-12-2023. 
 
Foreldremøter 
Det har blitt avholdt to foreldremøter denne sesongen. Kommunikasjon har foregått via spond. Trenere, 
foreldrekontakt og lagleder har vært enige om å fortsette neste sesong. 
 
Hvem har vært med rundt laget 
Trenere/Lagledere: Michael Haug, Jan Torleif Pettersen og Jon Løkkebakken 
Foreldrekontakt: Anette Johannessen 
 
4.6.9 J2011 
 
Innledning 
 
Laget har mistet en spiller i løpet av året, og fått 3 nye. Er nå totalt 19 jenter. En født 2010, og resten født 
2011. Spillerne kommer fra både Hornnes, Sandbakken, Hafslund og Borgen skoler. Det har vært godt 
oppmøte på samtlige treninger, og vi ser god utvikling og progresjon hos jentene.  
 
Treninger 
 
Laget har hatt to treninger i uken, ute gjennom hele sesongen. Totalt 67 treninger. 
 
Seriespill 
 
Laget har stilt i 9’er-serie med ett lag denne sesongen. De har spilt totalt 12 seriekamper, og 7 
treningskamper.  
 
Cuper 
 
Jentene har deltatt på tre cuper.  
- Sporten cup (april) 
- Skara Cup m/overnatting (august) 
- Femsjø Cup (august) 
 
Totalt har jentene fått spilt 16 kamper i løpet av sesongen.  
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Hospitering og Sone 
 
To spillere har hospitert opp, og trent en gang i uken med J08/09 våren 2023. Høsten 2023 har tre 
spillere hospitert opp. De samme tre jentene har også trent noe med G2011 gjennom året. 
 
Laget har hatt 5 jenter (4 utespillere + en keeper) med på Sone Sør gjennom året. To av jentene har 
røket ut, men kommet inn igjen og er med videre i 2024. En jente er tatt ut på Kretslaget for 2024. 
 
 
Sosialt 
 
Sommeravslutning med foreldre-mot-barn kamp, og bading i Høysand. 
Laget var på busstur til Ullevål stadion sammen med G2011, og så på landskampen Norge-Kypros i juni. 
Sesongavslutning på klubbhuset. Pizza og spillermøte med gjennomgang av filmer og kampanalyse fra 
noen av jentenes kamper. Ballhentere/Maskoter på Sarpsborg 08´s damelag, inkl VIP med mat og 
08´gaver. Ballehentere på Sarpsborg 08´s A-lag.  
 
Foreldremøter 
 
Det har blitt avholdt to foreldremøter (Ett på våren og ett på høsten). I hovedsak gjennomgang av 
sesongen, forberedelser og informasjon, samt planlegging av overnattingscup i Skara sommeren 2023 og 
2024.  
 
Hvem har vært med rundt laget 
 
Trenere: Gøran Eilertsen og Eirik Fauske 
Hjelpetrener: Adam Majothi. 
Lagleder: Monica Engen Karlsen 
Foreldrekontakt: Lene Therese Holmen 
 
Hva er bra, hva kan forbedres 
 
God rekruttering og laget beholder sine spillere, som er veldig positivt! Treningene har blitt brukt godt til å 
ivareta alle på ulike nivå, og spillerne har fått utviklet seg. En jentegjeng med godt samhold. Fint og stabilt 
miljø rundt hele laget.  
 
Skrevet av Monica Engen Karlsen 
 
4.6.10 G2011 
 
Innledning 
Laget har nå 12 spillere, var 19 spillere ved sesongstart. 2 stk overårige har sluttet. En spiller har gått til 
Tveter og to spillere har gått til Borgen, den siste har tatt pause fra fotball. Det forsvant også en spiller i 
forbindelse med endringer i trenergruppa våren 2023. Frem til sommeren hadde vi et samarbeid med 
Tveter om treninger en gang i uka. Det jobbes med å få til og fortsette samarbeid / samarbeid med andre 
klubber for 2024. 

Seriespill 
Laget har spilt første år med 9er fotball. Laget er påmeldt vinterserien, men kampene har ikke kommet så 
godt i gang. De har blitt avlysninger grunnet vær og manglende baner, men vi håper de kan komme i 
gang igjen nå i 2024 så snart banene blir fri for snø.  
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Cuper 
Laget har deltatt på Sporten Cup, der mange av spillerne også stilte opp som klubbdommere. I juni var 
laget i Horten på Kanal-cupen. I september ble SSK G2011 valgt ut som årets IPOA-lag på cup i Råde. 
Laget fikk i forkant av cupen trening med Anders Kristiansen og Leander Øy på Sarpsborg Stadion, og 
Sarpsborg08 - spillerne var med som trenere sammen med laget på cup-dagen. De fikk IPOA-drakter og 
ble filmet hele dagen under cupen. En morsom opplevelse for hele laget!  

Hospitering 
Sarpsborg 08 akademi har hatt liten aktivitet, og vi opplever at ordningen har fungert dårlig for våre gutter 
i 2023.  

Sosialt 
Laget har vært samlet til pizzakveld på våren og grøtservering før jul. I juni var vi sammen med J2011 på 
landskamp på Ullevål. Vi fikk låne bussen til Stamsaas Fritid, og det ble en vellykket sommer- 
avslutningstur. Det ble også arrangert en foreldrefest på begynnelsen av 2023 med ganske stor 
deltagelse fra foreldregruppa.  

Neste sesong 
Vi jobber med å få til samarbeid med andre klubber. Har påmeldt et lag 9er lag til sesongen 2024. Laget 
er påmeldt Skara-cup i august.  

Hvem har vært med rundt lager denne sesongen 
Trenere er Rolf Aamodt og Alexander Lislerud. Lagleder er Ane Røste. Foreldrekontakt er Monika 
Robertsen. Hjelpere er Patrick Eriksen og Hans Marius Brandstorp.  

Det ble gjort endringer i trenergruppa våren 2023 og Thomas Martinsen ga seg som trener/lagleder. Pål 
Lunderød Johansen ga seg også som trener, mens Rolf Aamodt ble med videre. Frem til høsten 2023 var 
Caroline Dahl foreldrekontakt. Høsten 2023 har Patrick Eriksen holdt i et ekstra treningstilbud med styrke- 
og kondisjonstrening.   
 
Hva er bra, hva kan forbedres 
Vi har en fin spillergruppe som har det godt på treninger. Det er ønskelig med flere spillere, samtidig 
jobber vi med samarbeid med andre klubber for å gi et godt treningstilbud i en større spillergruppe.  

4.6.11 J2008/2009  
 
Innledning 
2023 fortsatte der 2022 sluttet, med et samarbeid med Berg IL. Dermed kunne vi igjen gå inn i sesongen 
og spiller vårt første år med 11’er, som ellers ikke hadde vært mulig. Gjengen fra Berg og gjengen fra 
Skjeberg er fortsatt ganske like i nivå og det er to positive grupper som utgjør en veldig fin gruppe. Vi har 
mistet et par, men vi har også fått inn noen nye, så totalantallet ligger fortsatt på 20 spillere. 

Seriespill 
Siden hovedtyngden av jentene er 2009/2008, så meldte vi oss på i J14/15. Vi har spilt i 11’er kom på 10 
plass av 18 lag.  

Cuper 
Vi har vært på Sprint Jeløys jentecup i januar, Oddebollen med overnatting i august og «På med drakta – 
Ungdom» i Rakkestad i november. Så cuper har vi fått litt av i 2023. 

Hospitering 
Vi mangler dessverre lag rett over oss, men vi har et par spillere som har steppet inn for damelaget ved 
behov. I tillegg har vi hatt en håndfull spillere som har vært med på S08 sitt jenteakademi.  
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Sosialt 
Vi kan se tilbake på Oddebollen CUP som den største sosiale happening i 2023. Tror alle hadde det 
utrolig gøy på cup. I tillegg avsluttet vi sesongen med «julebord» på klubbhuset på Skjeberg. 

Neste sesong 
Vi fortsetter samarbeidet med Berg IL og satser på en sesong til i J14/15 bredde. Håpet er å komme litt 
høyere på tabellen, men det er veldig usikkert hvilke lag vi møter osv, siden nye lag kommer opp under 
og noen forsvinner som for gamle. Vi får se.  

Hvem har vært med rundt lager denne sesongen 
Trener og lagleder Christian Bråthe, trener Henrik Bjøberg og foreldrekontakt Trine Borgen.  
 
Hva er bra, hva kan forbedres 
Det meste er på stell nå. Laget har en god lagkasse. Godt med spillere. Vi har også fått laget oss en 
«uniform» med begge klubbers logo, noe som er veldig positivt for lagmoralen. 
 
Skrevet av Christian Bråthe 

4.7 Amerikansk fotball (IKKE LEVERT) 
 

5. Godkjenne regnskap for 2023 
 
Regnskapet gjennomgås på årsmøtet og evt. kommentarer noteres i møtereferatet for årsmøte.  
Se vedlegg for regnskap. 
 
Forslag til vedtak: Regnskapet godkjennes slik det er framlagt. 
 

6. Behandle innkommende forslag og saker 
 
Ikke mottatt noen 
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7. Vedta kontingent for 2025 
 
Styrets forslag: 
 
Gruppe 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Old boys 1097 1100 1100 1200 1250 1400 

6-7 år 1097 1100 1100 1200 1250 1400 

8-10 år 1828 1850 1850 1950 2000 2050 

11-12 år 2037 2100 2100 2200 2250 2300 

13-14 år 2246 2300 2300 2400 2450 2500 

15-16 år 2350 2400 2400 2500 2550 2600 

17-19 år 2454 2500 2500 2600 2650 2700 

Sr. Herrer 2611 2700 2700 2800 2850 2900 

Sr. Damer 2193 2250 2250 2350 2400 2450 

Sr. Damer (kun trening) 1097 1100 1100 1200 UTGÅR UTGÅTT 

Olavs Menn 783 800 800 900 950 1000 

Støttemedlem 300 300 300 300 300 300 

Tillitsvalgt/trener 100 100 100 100 100 100 
 
Forslag til vedtak: Kontingent for 2025 vedtas som framlagt av styret i tabellen over. 

 
8. Vedta budsjett 2024 
 
Gjennomgå budsjettet for 2024 
Se eget vedlegg for budsjett. 
 
Forslag til vedtak: Styrets framlagte budsjett vedtas. 
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9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
 
Organisasjonsplanene for 2024. Endringer fra 2023 er at nestleder sport fjernes og erstattes med 
styremedlem.  

 

 
 
Forslag til vedtak: Den framlagte organisasjonsplan vedtas. 

 

Årsmøtet 

Norsk lov / NFF / NIF 

Hovedstyret 

Leder 

Nestleder/kasserer 

Leder Sport 

Sekretær/Medl. ansv. 

Styremedlem 

Bane/anleggsleder 

Turneringsleder 

Foreldrelagsleder 

Ungdomsrepresentant(er) 

Representant Olavs Menn 

 

Revisor 

Regnskapsfører 

Utvalg/grupper 

 

Sportslig utvalg 

Bane/anleggsutvalg 

Foreldrelag 

Turneringsutvalg 

 
       Adm./økonomiutvalg 

Valgkomite 
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10. Valg av nytt styre i Skjeberg Sportsklubb 
 
Valgkomiteens forslag til styre: 
 
Funksjon Valg Periode Navn 

Leder p.v. 1 år Christian Bråthe 
Nestleder/Kasserer i.p.v 2 år (1 år igjen) Ane Røste 
Leder sport (fotball) p.v 2 år Alexander Lislerud 
Sekretær i.p.v 2 år (1 år igjen) Victoria Kværner Eriksen 
Styremedlem 1 (Turneringsleder) p.v 1 år Sten Rudi Engen Karlsen 
Styremedlem 2 (Foreldrelagsleder) i.p.v.  1 år Velges av foreldrelaget 
Styremedlem 3 p.v 2 år Monica Engen Karlsen 
Styremedlem 4 p.v 2 år Joakim Kristiansen 
Styremedlem 5 
(Ungdomsrepresentant) 

p.v. 1 år Martin Aamodt 

Styremedlem 7 (Representant Olavs 
Menn) 

i.p.v.  1 år Velges av Olavs Menn 

 
Valgkomiteens forslag til oppgaver og funksjoner: 

 
Funksjon Valg Periode Navn 

Revisor i.p.v. 2 år (1 år igjen) Viggo A. Eriksen 
Revisor p.v. 2 år Tone Røed 
Valgkomité – Leder p.v 1 år Gøran Eilertsen 
Valgkomité – Medlem 1 i.p.v 2 år (1 år igjen) Eirik Fauske 
Valgkomité – Medlem 2 p.v 3 år Malin Svarød-Larsen 

 
Forslag til vedtak: Valgkomiteens forslag til styre og funksjoner vedtas. 
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11. Grupper og styrer - forespurte deltakere 
 
Listen fylles ut manuelt av styret og fotballutvalget I etterkant av årsmøtet. 
 
Fotballutvalget: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

Leder   Leder Sport 
Barnefotballeder   Rolf Aamodt 
Matrialforvalter   Velges av sport 
Ungdomsleder   Leder Sport 
    
FIKS: Dommeranv.   Eirik Fauske 
FIKS: Ansv. Jenter   Christian Bråthe 
FIKS: Ansv. Fair Play   Ane Røste 
FIKS: Overganger   Velges av sport 
FIKS: Lagpåmelding   Leder Sport 
FIKS: Politiattester   Leder Sport 
FIKS: Politiattester, vara   Barnefotballeder 
 
Bane og anlegg: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

Leder   Velges av styret 
Medlem   Jarle Nilsen 
Medlem   Gjermund Bredholt 
Medlem   Lars Ole Molteberg 
 
Utleie / kiosk: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

Medlem 1 Utleie bane  Velges av styret 
Medlem 2 Utleie klubbhus  Andrea Skullestad-Janik 
Medlem 3 Utleie klubbhus  Lars Mathisen 
Kioskansvarlig   Sarah Kreutz 
 
Andre: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

SoMe   Martin Aamodt 
Medlemsansvarlig   Sekeretær 
IT   Christian Bråthe 
Marked / Sponsor   Ole Jørgen Mathisen 
Rep. Sarpsborg Idrettsråd   Leder Sport 
Rep. ØFK – Kretsting   Leder / Leder Sport 
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12. Avslutning 
 
2023 kan også sees tilbake på som et normalår og alle aktiviteter har gått som normalt inkl. Sporten Cup. 
Sporten Cup satt vel bort imot ny rekord i antall påmeldt lag, nesten 90, noe som var veldig gledelig, og 
ble gjennomført på en veldig god måte med positive tilbakemeldinger. 

Kiosken har også hold åpen som vanlig gjennom hele sesongen og som en videreføring fra i fjor har vi 
hatt fornyelse av kaffeavtale for de som allerede hadde kopp.  

Det er også gledelig å se at vi har en liten økning i antall medlemmer fra 2022. Flere av lagene vi allerede 
har, kan vise til en liten økning i antall spillere. 2016 jenter ble gjort om til et eget lag sammen med 201 og 
et 2018-lag for både gutter og jenter ble startet på høsten.  

Det er fortsatt gledelig å se at vi har mange jenter i klubben og stabile lag på jentesiden. Det er kanskje 
her vi har det største tilsiget, og er nok nå en av det «større» klubben i Sarpsborg mtp antall jentelag. Det 
er et område vi fortsetter å stase videre på, at vi skal bli en klubb å regne med på jentesiden. Og i 
samarbeid med Borgen, gjennomførte vi nok en gang en jentedag i Sandbakken hallen på høsten. Vi har 
også engasjert flere av de eldste jentene på aldersbestemt som trenere på yngre lag i klubben, et tiltak 
som satser på jentene og som åpner opp flere muligheter innenfor fotballen en bare som spillere. 

En stor og god gjeng av alle være trenere gjennomførte også Grasrot #1 kuret på høsten og de fleste skal 
også ta grasrot 2 i 2024, noe som gir oss en veldig høy andel av kursede trenere innenfor barnefotballen, 
noe som også er veldig gledelig. 

I 2024 vil en av de store satsningene være å bli en Fair Play sertifisert klubb fra NFF. En sertifisering som 
viser at Skjeberg Sport virkelig ønsker at vi skal vær et sted for gode holdninger og verdier. Et sted for 
alle!  
 
Vil også benytte anledningen til å takke alle frivillige som er med rundt klubben i form av trenere,  
lagledere, foreldrekontakter, styremedlemmer og andre som hjelper til. Også en stor takk til våre 
sponsorer og givere som bidrar til at klubben går rundt. 

Sammen går vi inn i 2024 med positivitet og sammen skal vi skape … 

-- VENNER FOR LIVET -- 
 

Christian A. Bråthe 

Styrets leder 2023 
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Underskrifter 
 

Styret:  Alexander Lislerud 

  Monica Engen Karlsen 

  Ane Røste 

  Christian Bråthe 

2 valgte: 


